

SIRUBA

銀箭牌
WWW.SIRUBA.COM



You Tube



YOUKU



S007KD/SRL

细筒绷缝机搭配左切刀装置

Small Cylinder Bed Interlock
Sewing Machine with Left
Side Fabric Trimmer



S007KD-W812A-356/
SRL/UTT/DSKH1-1



KAULIN

S007KD/SRL



左切刀下摆车缝
Bottom Hemming With Left Side Fabric Trimmer

左切刀修布边 / 下摆车缝工程适用于小筒型绷缝车。
Left edge trimmer designed for small cylinder machine with auto thread trimmer function.



原S007KD超小筒径圆周只有180毫米，车缝小孔径圆筒针织物，更加方便就手。(含左切刀为260mm)

The small cylinder designed with 180 mm, the extremely small circumference makes sewing operation smoother. (With left side fabric trimmer is 260mm).



超短筒的设计，筒边至中针距离只有39毫米，采密封式之侧盖设计，操作方便顺畅

Extremely small tubule design, the distance from cylinder edge to middle needle is only 31 mm. Sealed side cover makes operation more convenient.



调整式进布诱导器，活动式压脚，车缝适用性更广

Adjustable folder, flexible presser foot, able to accommodate wider range of sewing items.



自动切线系列新设计气/电动上下切刀组，出刀迅速稳定精准，切线俐落，轻顺低噪音调整容易

Auto trimmer with newly designed pneumatic / electric trimming system, trims precisely and stably, reduce sound and easy to adjust.



PCH-3M〔三合一〕一般平缝/下摆车缝/拷克倒骨盖缝

三合一 平缝，倒骨，折下摆，更换作业组装方便，多样化功能，提供生产厂商高效率低成本。

PCH-3M (3 in 1) : GENERAL SEAMING/BOTTOM HEMMING/COVERING STITCH (Fold-down type)

3-in-1 model for multifunctional and efficient production with lower cost.

① ② ③ ④ ⑤ ⑥ ⑦ ⑧ *

规格

SPECIFICATIONS

S007KD - W 81 2 A - 3 56 / SRL/ UTT

- ① 机种别 Model
- ④ 功能 Function
- ⑦ 针距 Needle gauge
- ⑨ 马达 Motor
H: H Series
- ② 系列 Series
- ⑤ 针板舌片 Needle Plate Finger
- ⑧ 配件 Device
- ③ 网线方式 Covering Types
- ⑥ 针数 Needle Numbers

S007KD	⑥	④	⑦	③	⑤	⑨	⑧
S007KD-W812A-356/SRL/UTT/⑨	3	5	5.6	1.4~4.2	0.8~1.4	5/7	H/U
							4000

高林股份有限公司
KAULIN MFG. CO., LTD.

由於对产品的改良及更新，本产品型录中之产品规格及外观的修改恕不事先通知
The specification and/or appearances of the equipment described in this catalogue are subject to change without previous notice because of modification.